



## THE WAY OF GENEROSITY

The Better Way, Part 3  
Pastor Andy Wood  
August 24-25, 2024

“Enter through the narrow gate. For wide is the gate and broad is the road that leads to destruction, and many enter through it. But small is the gate and narrow the road that leads to life, and only a few find it.”

Matthew 7:13-14 (NIV84)

“But God said to him, ‘You fool! This very night your life will be demanded from you. Then who will get what you have prepared for yourself?’ This is how it will be with anyone who stores up things for himself but is not rich toward God.”

Luke 12:20-21 (NIV84)

### Becoming Rich Toward God:

#### 1. Cultivate trust in the faithful \_\_\_\_\_.

“Consider the ravens: They do not sow or reap, they have no storeroom or barn; yet God feeds them. And how much more valuable you are than birds!”

Luke 12:24 (NIV84)

“Consider how the lilies grow. They do not labor or spin. Yet I tell you, not even Solomon in all his splendor was dressed like one of these. If that is how God clothes the grass of the field, which is here today, and tomorrow is thrown into the fire, how much more will he clothe you, O you of little faith!”

Luke 12:27-28 (NIV84)

#### The Provider is:

- Capable.
- Generous.
- \_\_\_\_\_.

#### 2. \_\_\_\_\_ your pursuits.

“And do not set your heart on what you will eat or drink; do not worry about it. For the pagan world runs after all such things, and your Father knows that you need them. But seek his kingdom, and these things will be given to you as well.”

Luke 12:29-31 (NIV84)

#### 3. Invest in \_\_\_\_\_.

“Do not be afraid, little flock, for your Father has been pleased to give you the kingdom. Sell your possessions and give to the poor. Provide purses for yourselves that will not wear out, a treasure in heaven that will not be exhausted, where no thief comes near and no moth destroys. For where your treasure is, there your heart will be also.”

Luke 12:32-34 (NIV84)

“But store up for yourselves treasures in heaven, where moth and rust do not destroy, and where thieves do not break in and steal. For where your treasure is, there your heart will be also.”

Matthew 6:20-21 (NIV84)

- Your \_\_\_\_\_ follows your treasure.
- God wants you to worship with your wallet.

“No one can serve two masters. Either he will hate the one and love the other, or he will be devoted to the one and despise the other. You cannot serve both God and Money.”

Matthew 6:24 (NIV84)

Click Check-in / Connect  
to get more resources!



1. Provider 2. personal 3. prioritize  
4. eternity 5. heart



## 慷慨之路

更好的道路 (三)

胡安迪牧師

2024年8月24-25日

「你們要進窄門。因為引到滅亡，那門是寬的，路是大的，進去的人也多；引到永生，那門是窄的，路是小的，找着的人也少。」

馬太福音 7:13-14 (和合本)

「神卻對他說：『無知的人哪，今夜必要你的靈魂，你所預備的要歸誰呢？』凡為自己積財，在神面前卻不富足的，也是這樣。」

路加福音 12:20-21 (和合本)

在上帝面前富足：

### 1. 培養對信實\_\_\_\_\_的信靠

「你想，烏鴉也不種也不收，又沒有倉又沒有庫，神尚且養活牠。你們比飛鳥是等地貴重呢！」

路加福音 12:24 (和合本)

「你想，百合花怎麼長起來？它也不勞苦，也不紡線。然而我告訴你們：就是所羅門極榮華的時候，他所穿戴的，還不如這花一朵呢！你們這小信的人哪，野地裏的草今天還在，明天就丟在爐裏，神還給它這樣的妝飾，何況你們呢！」

路加福音 12:27-28 (和合本)

供應者是：

- 有能力
- 慷慨
- \_\_\_\_\_

### 2. 為追求的事物排列\_\_\_\_\_

「你們不要求吃甚麼，喝甚麼，也不要掛心，這都是外邦人所求的。你們必須用這些東西，你們的父是知道的。你們只要求他的國，這些東西就必加給你們了。」

路加福音 12:29-31 (和合本)

### 3. 將生命投資於\_\_\_\_\_

「你們這小羣，不要懼怕，因為你們的父樂意把國賜給你們。你們要變賣所有的賙濟人，為自己預備永不壞的錢囊，用不盡的財寶在天上，就是賊不能近、蟲不能蛀的地方。因為，你們的財寶在哪裏，你們的心也在那裏。」

路加福音 12:32-34 (和合本)

「只要積攢財寶在天上，天上沒有蟲子咬，不能銹壞，也沒有賊挖窟窿來偷。因為你的財寶在哪裏，你的心也在那裏。」

馬太福音 6:20-21 (和合本)

- 你的\_\_\_\_\_會跟隨你的財寶
- 上帝希望你用錢包來敬拜祂

「一個人不能事奉兩個主。不是惡這個愛那個，就是重這個輕那個。你們不能又事奉神，又事奉瑪門。」

馬太福音 6:24 (和合本)

按 Check-in / Connect ·  
獲取更多資源！



1. 供應者
2. 親近
3. 優先次序
4. 永恆
5. 心